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Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 1 i Stu-
denterrådet 2024 
 
Dato 3.-4. 02. 2024 
Sted Frederiksborgvej 107, 3500 Værløse 
Punkt 1: For-
malia 

Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:  
- en dirigent. 
- en ordstyrer. 
- en referent. 
- (to stemmetællere) 

Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen: 
- konstaterer mødets gyldighed. 
- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed. 
- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde. 

 
Dirigent: Emma er valgt. 
Ordstyrer: Andrias er valgt. 
Referent: Kevin er valgt. 
Stemmetællere:  
 
Konstatering af mødets gyldighed: Mødet er rettidigt indkaldt og derved gyldigt. 
 
Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: Bestyrelsen er ikke beslutningsdygtig 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet er godkendt. 
 

Mødedelta-
gelse 

Til stede var: 
Menige: 
 
HUM: 
 
JUR: 
 
TEO: 
 
SAMF: 
 
SCIENCE: 
 
SUND: 
 
Andre: 
 
Afbud fra: 
 
 

Dagsorden LØRDAG D. 3. FEBRUAR 
PUNKT 1. FORMALIA 
PUNKT 2. VELKOMMEN TIL STUDENTERRÅDET! 
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PUNKT 3. ORIENTERING: NYT FRA 
PUNKT 4. WORKSHOP: ORGANISERINGSARBEJDE 
PUNKT 5. DRØFTELSE: HVAD VIL DET SIGE AT SIDDE I BESTYRELSEN? 
PUNKT 6. BESLUTNING: NEDSÆTTELSE AF ANSÆTTELSESUDVALG 
PUNKT 7. BESLUTNING: FASTLÆGGELSE AF DATO FOR GENERALFORSAMLINGEN 
PUNKT 8. HVAD SKAL STUDENTERRÅDET ARBEJDE MED POLITISK I FORÅRET? 
 
SØNDAG D. 4. FEBRUAR 
PUNKT 9. FORMALIA 
PUNKT 10. DRØFTELSE OG BESLUTNING: PROCES FOR DET VIDERE ARBEJDE MED KUS STRATEGI 
PUNKT 11. ÅRSHJUL MED BL.A. OPFØLGNING PÅ POLITISK HANDLINGSPROGRAM 
PUNKT 12. BESLUTNING: PROCES FOR PROJEKTGRUPPER SAMT VALG TIL PROJEKTGRUPPER 
PUNKT 13. EVENTUELT OG MØDEEVALUERING 
 

Punkt 2 (O): 
Velkommen 
til Studenter-
rådet 

Orienteringen blev foretaget 

Punkt 3 (O): 
Nyt fra 

Orienteringen fra FU blev foretaget. 
Derefter var der følgende inputs: 
 

a. Sciencerådet: 
i. Kommet godt i gang 

ii. Studiestart og normeringer for tutorer 
iii. Ny hjemmeside for sciencerådet 
iv. SPS – studerende med funktionsnedsættelser 
v. Seminar på skovskolen i Nøddebo 

1. Har også ansvar for at tage kontakt til Auning 
vi. Hjemstavnslokaler er stadig en udfordring 

b. HUMrådet: 
i. Ikke så meget nyt – forsøg på opstart her efter juleferien 

ii. Møde med studenterambassadøren 
c. SAMFrådet 

i. Ikke så meget nyt – SAMFrådet har det hårdt 
ii. Ny Dekan – lidt kontroversiel person ift studerende pga blokaden på psy-

kologi 
iii. Møde med studenterambassadøren 

d. KUUR 
i. Ikke så meget nyt – lige startet op 

ii. Benedicte er KUUR næstforperson 
e. Universitetsbestyrelsen 

i. Strategi er blevet stemt igennem 
1. Meget er kommet med ift bæredygtighed og trivsel 
2. Nu er det implementering der bliver vigtigt 

ii. Nye medlemmer af UB 
1. Ny studenterrepræsentant – Signe 
2. 2 nye eksterne medlemmer – Ulla Tofte og Ulrik Vestergaard 
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Punkt 4 (D): 
Organise-
ringsarbejdet 

Emma gennemførte en workshop om organiseringsarbejdet i Studenterrådet i 2024. 
Se diskussionsnoter. 

Punkt 5 (D): 
hvad vil det 
sige at sidde 
i bestyrel-
sen?  

Bestyrelsen drøftede sin rolle i det kommende år.  
 
Se diskussionsnoter. 

Punkt 6 (B): 
nedsættelse 
af ansættel-
sesudvalg  

Bestyrelsen var ikke beslutningsdygtig og kunne derfor ikke tage stilling til nedsættelse af ansæt-
telsesudvalg. 
 
Dette vil blive afgjort ved onlineafstemning umiddelbart efter bestyrelsesmødet.  
 

Punkt 7 
(D/B): Fast-
læggelse af 
dato for ge-
neralforsam-
lingen 

Bestyrelsen drøftede de foreslåede datoer og indstiller til næste bestyrelsesmøde, at man helst 
vælger lørdag d. 26. oktober. Hvis dette er efter deadline for opstilling til universitetsbestyrelsen, 
indstilles det til, at det bliver lørdag d. 5. oktober 

Punkt 8 (D): 
Hvad skal 
studenterrå-
det arbejde 
med politisk i 
foråret? 

Andrias gennemførte en workshop om politiske ideer til 2024.  
 
Se diskussionsnoter. 

Punkt 9 
(O/D/B): For-
malia 

Samme som lørdagen.  

Punkt 10 
(D/B): Proces 
for det vi-
dere arbejde 
med kus 
strategi 

Status for KU’s proces med strategien frem til 2023 blev drøftet. 
Der blev ikke foretaget nogen beslutninger.  

Punkt 11 
(D/B): Års-
hjul med 
bl.a. opfølg-
ning på poli-
tisk hand-
lingsprogram 
 

Bestyrelsen gennemgik årshjulet for 2024 og drøftede hvad man kan tage op fra det politiske 
handlingsprogram. 
 
Inputs til det videre arbejde blev: 

a. Samarbejde med organisationerne der har relevans for arbejdet: 
iii. Bipoc 
iv. QUKU 

b. Bruge fagråd og organer der i forvejen arbejder med feks uddannelseskvalitet 
c. Anvende vores kommunikationskanaler klogt og have en strategi så det ikke bliver 

for mudret ifm de mange emner. Men at vise samarbejde er positivt  
Univalgskommunikation skal starte tidligere end univalgsugen. 

Punkt 12 
(D/B): Proces 
for projekt-
grupper 

Bestyrelsen drøftede den videre proces for at arbejde med projektgrupper. 
 
Der ligges op til to projektgrupper: 
a. Baglandsgruppe 
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samt valg til 
projektgrup-
per 

b. Frivillighedskampagne (Polka) 
 
Anton og Asger vil gerne deltage i arbejdet med frivillighedskampagne.  
 

Punkt 13 (D): 
EVENTUELT 
OG MØDE-
EVALUERING 

Planlægningen har været lidt mangelfuld 
- Madplan, spiste for sent, og mangelfuld oprydning/rengøring 
- Indkøb – forud for 
- Hvis ikke der er aktivister så bare være ærlig om det 
- Løsning for WiFi 
- Strømkabler 
- Pakkeliste kom meget sen 

 
Sen bilagsudsending af de sidste 2 bilag 
 
Gode workshops 
 
Bruge kræfter rigtigt – bruge penge på at transportere 

 


